
 

 

 

Návrh: Povinnost pořadatelů skokových závodů vyhodnocovat speciální kategorie ze 

soutěží do stupně ZL 

 

 

Popis: 

OV Včo žádá na základě zkušenosti pořadatelů skokových závodů z průběhu roku 2023 o to, 

aby nebyla dána pořadatelům skokových závodů povinnost  vyhodnocovat speciální kategorie 

(děti, junioři, mladí jezdci) ze soutěží do stupně ZL.  

Zdůvodnění - tato vyhlašování nepřináší slibovaný pozitivní efekt a neúměrně finančně 

zatěžuje pořadatele. (Při vypsání soutěží ZZ – ZL na skokových soutěžích je potřeba, aby měl 

pořadatel na jedny závody připraveno 12 sad stužek. Což při hodnotě stužky  100,-Kč 

představuje náklad 9600,- na závody.  Tyto stužky musí mít pořadatel připraveny, ale nemá 

jisté, zda je využije. Pokud se jedná o pořadatele, který pořádá jedny nebo dvoje závody ročně 

působí tato povinnost opět jako protichůdná k stále skloňované podpoře malých pořadatelů). 

Řešením by bylo otevření komunikace s pořadateli nebo OV (ze strany komise pořadatelů?), 

aby bylo optimalizování vypisování soutěží, tam kde to dává smysl (velká startovní pole) např 

na soutěže pro mladé koně, soutěže pro děti na junioři na styl apod.   

Při jasně dané vizi, analýze relevantních dat  a návrhu řešení by bylo dobré otevření diskuse 

s oblastmi, zda a jak se s touho problematikou setkávají, jak ji řeší a  co by pro své pořadatele 

(po diskusi s nimi) jako řešení navrhovali.  

 

 

Návrh usnesení: VV schvaluje, aby nebylo povinné vyhodnocování kategorií (děti, junioři, 

mladí koně) při skokových závodech u soutěží  do stupně ZL.  

 

 


